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Zápisnica č. 19 z riadneho zasadnutia
Akademického senátu Fakulty biotechnológie a potravinárstva SPU v Nitre

zo dňa 11.11.2013

Prítomní: prof. Ing. D. Tančinová, PhD., doc. Ing. T. Bojňanská, CSc., prof. MVDr. P.
Massanyi, DrSc., Ing. J. Maková, PhD., Ing. L. Zeleňáková, PhD., Ing. R. Stanovič, PhD.,
RNDr. J. Miššík, PhD., Ing. M. Chňapek, PhD., Ing. V. Ducková, PhD., J. Jankovičová, Ing. P.
Petruška, Ing. K. Zbyňovská

Neprítomný: Ing. M. Slávik

Hostia: dekan prof. Ing. J. Tomáš, CSc.
prodekanka doc. RNDr. D. Urminská, CSc.
prodekan doc. Ing. N. Lukáč, PhD.
predsedníčka FO FBP Ing. A. Bobková, PhD.

Ad 1) Otvorenie
Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka AS FBP v Nitre. Predsedníčka senátu

oboznámila prítomných, že zo zasadnutia senátu sa ospravedlnil Ing. M. Slávik (pracovné
dôvody - výučba) a dala hlasovať o ospravedlnení jeho neúčasti. Ospravedlnenie neúčasti bolo
verejným hlasovaním jednomyseľne schválené.

Ad 2) Voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice
Za overovateľov zápisnice a skrutátorov boli navrhnutí Ing. M. Chňapek, PhD. a RNDr.

J. Miššík, PhD. Navrhnutí kandidáti na overovateľov a skrutátorov boli verejným hlasovaním
jednomyseľne schválení.

Ad 3) Kontrola uznesení
V rámci kontroly uznesení sa konštatovalo, že terminovaným uznesením bolo uznesenie

Č. 5/18 - AS FBP uložil legislatívnej komisii AS FBP pripraviť nový Volebný poriadok pre
voľby do akademického senátu FBP SPU v Nitre, s termínom do 30.09.2013. Uznesenie bolo
splnené.

Návrh programu:
1. Otvorenie
2. Voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice
3. Kontrola uznesení
4. Schválenie programu zasadnutia
5. Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja FBP
6. Metodický postup rozdelenia osobných príplatkov učiteľských pracovníkov FBP
7. Správa o činnosti AS FBP SPU v Nitre za obdobie od 27.11.2012
8. Zásady volieb do AS FBP SPU
9. Rôzne

Ad 4) Schválenie programu zasadnutia
Verejným hlasovaním bol navrhovaný program jednomyseľne schválený.



Ad 5) Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja FBP
S predkladaným materiálom členov senátu oboznámil prodekan doc. Ing. N. Lukáč,

PhD. V rámci rozpravy vystúpili prof. Ing. D. Tančinová, PhD. a Ing. L. Zeleňáková. PhD.,
ktoré upozornili len na drobné chyby formálneho charakteru.

UZNESENIE Č. 1/19
AS FBP schvaľuje
pripomienok.
Za návrh: 12

Aktualizáciu dlhodobého zámeru rozvoja FBP na rok 2014 bez

Proti návrhu: O Zdržal sa: O

Ad 6) Metodický postup rozdelenia osobných príplatkov učiteľských pracovníkov FBP
Prodekan doc. Ing. N. Lukáč, PhD. oboznámil členov senátu so spôsobom výpočtu

osobných príplatkov podľa predkladaného metodického postupu ako aj s výsledkami, ktoré sa
získali po vyplnení hodnotiacich formulárov na katedrách chémie, fyziológie živočíchov
a hodnotenia a spracovania živočíšnych produktov.

V rámci rozpravy odzneli nasledovné vyjadrenia:
Ing. V. Ducková, PhD. - ocenila snahu vedenia FBP finančne motivovať ľudí, ktorí
prispievajú k rozvoju fakulty ako aj prácu prodekana, ktorý vypracoval metodiku a
spracoval dané hodnotiace formuláre. V predkladanom metodickom postupe navrhla pri
bodovaní projektov zohľadniť riešiteľskú kapacitu a pri publikačnej činnosti zohľadniť
podiel 1 autora. Významné rozdiely v bodoch medzi predkladaným metodickým postupom
a navrhovanou zmenou doložila prepočtami na niekoľkých modelových prípadoch. Pri
hodnotení pedagogickej činnosti položila otázku do diskusie, či nie je vhodnejšie riešiť
(nad)úväzky inak než cez osobné ohodnotenie?
doc. Ing. T. Bojňanská, CSc. - rovnako ocenila prácu prodekana doc. Ing. N. Lukáča, PhD.
Podľa jej názoru toto hodnotenie aj porovnanie výsledkov splnilo svoj význam a poukázalo
na rozdiely medzi jednotlivými katedrami, ktoré je možné teraz riešiť (prerozdelenie
financií na príslušné katedry apod.). Položila otázky do diskusie - či bude prerozdelenie
financií podľa nového navrhovaného metodického postupu pôsobiť motivujúco alebo skôr
demotivujúco, či je vhodné v danej ekonomickej situácii nastoliť takýto striktný systém
ohodnotenia a či sme ako fakulta pripravení na takúto zmenu?
prof. Ing. D. Tančinová, PhD. - prezentovala rovnaký názor.
Ing. R. Stanovič, PhD. - vyjadril sa hlavne k časti formulárov hodnotiacich pedagogickú
činnosť. Vyjadril nespokojnosť, že medzi 1. a 2. verziou hodnotiacich formulárov sú značné
rozdiely, pričom v novšej verzii nie sú zohľadnené aktivity ako skúšanie študentov.
Poukázal napr. na skutočnosť, že na ich katedre sa do výučby zapájajú významne
doktorandi, študentov však skúšajú už pedagógovia.
Ing. A. Bobková, PhD. - prezentovala svoj názor ako aj názory členov odborového zväzu.
Poukázala hlavne na pracovnú atmosféru na fakulte a vyjadrila potrebu nájsť čo
najvhodnejšie kritéria. Položila otázku, či sa vyskytli prípady, keď niekto z fakulty vyjadril
nespokojnosť zo súčasným delením osobných príplatkov? Podľa jej názoru vedúci katedier
dobre poznajú prácu svojich ľudí.
doc. Ing. T. Bojňanská, CSc. - sa pýtala, či sa vyskytli prípady nespokojnosti s rozdelením
osobných príplatkov vedúcimi katedry? Ak áno, tak to bolo potrebné riešiť na danej
katedre. Vyjadrila svoj názor, že pri novom spôsobe rozdelenia osobných príplatkov, kedy
vedúci katedry by mal prideľovať už len 20 % financií, sa môže znížiť ochota pracovníkov
plniť ďalšie úlohy potrebné pre chod katedier, ktoré nie sú zahrnuté v hodnotiacom
formulári.
prodekanka doc. RNDr. D. Urminská, CSc. - poukázala na fakt, že KHSŽP, ktorá pri
hodnotení podľa navrhovaného metodického postupu dosiahla v rámci pedagogiky



spomedzi hodnotených katedier najhoršie hodnotenie, pri aktualizácii predmetov pre
študijný program Biotechnológie neponúkla žiadne nové predmety aje málo aktívna. Pani
prodekanka tiež vyjadrila názor, že je potrebné ohodnotiť tých, ktorí publikuj ú a zohľadniť
rozdiely medzi publikačnou činnosťou jednotlivých katedier.

Na základe uvedenej rozpravy, dekan FBP prof. Ing. J. Tomáš, CSc. stiahol "Metodický
postup rozdelenia osobných príplatkov učiteľských pracovníkov FBP" z rokovania AS FBP pre
toto funkčné obdobie vedenia FBP.

Prodekan doc. Ing. N. Lukáč, PhD. konštatoval, že pri tvorbe hodnotiacich kritérií
vychádzal z fondu pracovného času. Prof. MVDr. P. Massanyi, DrSc. vyjadril nespokojnosť, že
ide o krok späť a najlepší pracovníci budú týmto rozhodnutím demotivovaní. Rovnako i RNDr.
Miššík, PhD. poukázal na fakt, že vo výkonoch sú medzi katedrami významné rozdiely, ktoré
sa však opäť neprej avia pri finančnom hodnotení.

Ad 7) Správa o činnosti AS FBP SPU v Nitre za obdobie od 27.11.2012
Návrh správy predniesla predsedníčka AS FBP. V rámci rozpravy neboli vyjadrené

žiadne pripomienky.

UZNESENIE č. 2/19
AS FBP schvaľuje Správu o činnosti AS FBP SPU v Nitre za obdobie od 27.11.2012 bez

pripomienok.
Za návrh: 12 Proti návrhu: O Zdržal sa: O

Ad 8) Zásady volieb do AS FBP SPU
Predsedníčka AS FBP vyzvala predsedu legislatívnej komisie Ing. M. Chňapeka, PhD.,

aby oboznámil členov senátu s navrhovanými zmenami v Zásadách volieb do AS FBP SPU.

UZNESENIE č. 3/19
AS FBP schvaľuje Zásady volieb do AS FBP SPU s pripomienkami.
Za návrh: 12 Proti návrhu: O Zdržal sa: O

UZNESENIE č. 4/19
AS FBP ukladá predsedovi legislatívnej komisie AS FBP zapracovať schválené zmeny do
Zásad volieb do AS FBP SPU a spracovaný materiál zaslať predsedníctvu AS FBP.
TERMÍN: do 15.11.2013
Za návrh: 12 Proti návrhu: O Zdržal sa: O



Ad 9) Rôzne
Dekan FBP informoval o pridelených financiách na jednotlivé katedry FBP,

o vykonaných a plánovaných rekonštrukciách. Poďakoval doc. Ing. T. Bojňanskej, CSc. za
vytvorenie študijného programu Vinárstvo. Vyzval členov senátu na vycestovanie a propagáciu
fakulty na stredných školách v jednotlivých krajoch SR. Tiež informoval, že v danom
funkčnom období sa nezrealizuje plánované vytvorenie novej katedry na FBP.

RNDr. J. Miššík, PhD.
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pro*rf.1Tančinová,PhD
pre~~JČki's FBP SPU v Nitre

Zapísala: Ing. V. Ducková, PhD.

Overovatelia: Ing. M. Chňapek, PhD.

V Ntire, 15. 11.2013


